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研究生平均分和平均学分绩点证明

兹证明，李小花，性别女，系我校心理学院心理学专业2014级全日制/非全日制硕士/博士研究生，学号2014020001，学制三年。该生已修读课程学分25，课程平均分为83，平均学分绩点为：3.3   。

特此证明。

经办人签名：            

 2017年11月11日   

Certification of the Average Score and GPA of Courses
This is to certify that Li Xiaohua, female, student ID 2014020001, was enrolled in a three-year full-time/part-time Doctoral/Master’s program at School of Psychology of South China Normal University in 2014, majoring in Psychology. The student has completed 25 course credits with an average score of 83 and a GPA of 3.3 for all the courses taken.

Graduate School of South China Normal University 

November 11, 2017

研究生成绩换算标准

Conversion Standard of Graduate Students’ Grades

课程成绩与绩点对应关系(Grading System)：

	百分制成绩

（Percentage 

Scores)
	100-90
	89-85
	84-82
	81-78
	77-75
	74-72
	71-68
	67-64
	63-60
	<60

	四级制成绩

（Four-level 

Scores)
	优秀

(Excellent performance)
	良好

(Good performance)
	及格

(Marginal performance )
	不及格

(Failure)

	对应等级

（Level)
	A
	B
	C
	D

	绩点

(Grade Points)
	4.0 
	3.7 
	3.3 
	3.0 
	2.7 
	2.3 
	2.0 
	1.5 
	1.0 
	0


说明（Notes）:

（1） 课程学分绩点=课程学分数*课程所得绩点数






 
Grade points of the course are equal to the number of credit hours multiplied by the numerical value assigned to the grade for that course.


（2） 平均学分绩点=各门课程学分绩点之和/各门课程学分数之和


Grade Point Average is the total grade points divided by total credits of all the courses taken.
（3） 平均学分绩点只计算到小数点后2位，小数点后第三位采用四舍五入法

The GPA is calculated only to two decimal places, and the third decimal place is rounded off.






（4） 必修环节、处于缺考或缓考状态的课程不参与平均分和平均学分绩点的计算。










The calculation of the average score and the GPA does not involve compulsory requirements or courses the examinations of which are missed or deferred.

（5） 重修及格的成绩达到72分及以上绩点均计算为2.3，在72分以下按重修后

实际成绩计算GPA。

When the retake of a course has a score of 72 or above, the GPA of the course is calculated as 2.3. In the case of a retake score below 72, the calculation of GPA is based on the actual score.

注：文中所有红色文字均须按个人真实情况修改并改成黑色字体。打印前请删掉本标注。











